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ΠΑΣΟΚ: Μαγειρεύουν τις προαγωγές στον Άρειο Πάγο
ΡΕΠΟΡΤΑΖ:
Γιάννης Ε. Διακογιάννης

ΣΥΓΚΡΟΥΣΗ κυβέρνησης - α
ντιπολίτευσης για τη Δικαιο
σύνη σημειώθηκε χθες στη Βου
λή, με έναυσμα τις βαρύτατες 
καταγγελίες του ΠΑΣΟΚ ότι προ
ωθείται εντός του καλοκαιριού 
ο «ημέτερος εισαγγελέας του Α- 
ρείου Πάγου» και «σε δεύτερο 
στάδιο» ο «ημέτερος πρόεδρος 
του Αρείου Πάγου».

Το θέμα πρόκυψε από τις 
διατάξεις του νομοσχεδίου του 
υπουργείου Δικαιοσύνης που 
έφερε ο Αν. Παπαληγούρας, με 
βάση τις οποίες - όπως υπο
στήριξαν οι Σ. Κοσμίδης 
(ΠΑΣΟΚ), Λ. Σκυλλάκος (ΚΚΕ) 
και Φ. Κουβέλης (ΣΥΝ) - αλλά
ζει το εκλεκτορικό σώμα από το 
οποίο θα μπορούν να επιλέγο
νται οι αντιπρόεδροι και ο ει
σαγγελέας του Αρείου Πάγου 
«με βάση κομματικά κριτήρια».

«Το άρθρο 4 - αυτό για την 
επιλογή αντιπροέδρων του Α
ρείου Πάγου - είναι όλα τα λε
φτά», είπε χαρακτηριστικά ο κ. 
Κοσμίδης, εισηγητής του ΠΑΣΟΚ. 
«Είναι φωτογραφική διάταξη 
για την προώθηση συγκεκρι
μένου προσώπου στη θέση του 
εισαγγελέα του Αρείου Πάγου 
(σ.σ. οι βουλευτές του ΠΑΣΟΚ 
σχολίαζαν αργότερα πως προ
ωθείται ο ανώτατος δικαστικός 
Γ. Σανίδάς). Προετοιμάζετε τώ
ρα τον εισαγγελέα και αύριο τον 
πρόεδρο του Αρείου Πάγου. Θέ
λετε την άλωση της Δικαιοσύ
νης. Στέλνετε μήνυμα ακόμη 
στους κατώτερους δικαστές να 
πηγαίνουν όπου φυσάει ο άνε
μος. Απτό που κάνετε είναι πλήγ
μα για τη δημοκρατία», τόνισε.

Ο κ. Κοσμίδης αναφέρθηκε 
και στους ειρηνοδίκες. «Πάτε 
να επιλέξετε ειρηνοδίκες από 
διαγωνισμό που είχε γίνει πριν 
από... 9 χρόνια και θέλετε αν

θρώπους που πήραν μόλις... 5 
ως βαθμό, όταν από τότε έχουν 
αλλάξει τόσα πολλά. Και το κά
νετε αυτό, μόνο και μόνο για να 
εξαργυρώσετε τις προεκλογι
κές επιταγές σας».

«θέλουμε αξιοκρατία»
«Πού τα είδατε όλα τα λεφτά, 

κ. Κοσμίδη;», αντέδρασε ο υ
πουργός Δικαιοσύνης - και λί
γο αργότερα έκανε το ίδιο ο ει
σηγητής της Ν.Δ. κ. Μαρκο- 
γιαννάκης. «Εμείς θέλουμε α
ξιοκρατία», σημείωσε. 
«Μειώνουμε από τρία σε δύο 
τον αριθμό των απαιτούμενων 
ετών για να προαχθεί αρεοπα
γίτης σε αντιπρόεδρο του Α
ρείου Πάγου και αρεοπαγίτης 
ή αντεισαγγελέας του Αρείου 
Πάγου σε εισαγγελέα του Αρείου 
Πάγου. Η ρύθμιση γίνεται όχι 
για να προωθήσουμε τους δι
κούς μας αλλάζοντας δήθεν το 
εκλεκτορικό σώμα όπως λέτε,

αλλά λόγω συνταξιοδότησης με
γάλου αριθμού αντιπροέδρων. 
Δεν βλέπετε ότι έτσι όπως τα εί
χατε οργανώσει, θα φτάναμε σε 
μία κατάσταση κατά την οποία 
οι επιλέξιμοι με την τριετία θα 
είναι λιγότεροι από τις προς πλή
ρωση θέσεις;», είπε.

Η συζήτηση γενικεύθηκε. 
Ο κοινοβουλευτικός εκπρό
σωπος του ΚΚΕ Αντώνης Σκυλ- 
λάκος κατηγόρησε την κυ
βέρνηση ότι «διαγκωνίζεται 
με το ΠΑΣΟΚ για το ποιος θα 
περάσει τους δικούς του αν
θρώπους ως ανώτατους δι
καστικούς». Και ο κοινοβου
λευτικός εκπρόσωπος του ΣΥΝ 
Φώτης Κουβέλης κατήγγειλε 
ότι «η κυβέρνηση προωθεί με 
φωτογραφικές διατάξεις την 
ηγεσία της Δικαιοσύνης, χω
ρίς ίχνος αξιοκρατίας, με ι
διοτέλεια και στήριξη της λο
γικής του κομματικού κρά
τους».


